
Referat fra bestyrelsesmøde den 16.01.2019

1. Godkendelse af referat 

Godkendt

2. Økonomi – budget

Der laves nyt budget på baggrund af det aktuelle medlemstal. Udkast er gennemgået og rettet til. 

Mobilepay –  vi vil købe en tablet med Mobilepay, der kan ligge i cafeteriet. Ansvarlige: Stine og 

Ragnhild 

Cafeteriaudvalget vil gerne have nyt køleskab, vi taler med dem om det. 

3. Hjemmeside

Den ny hjemmeside er godt i gang med at blive lavet. Det har været en udfordring med rettigheder 

til Hostmaster.dk og adgang til CVR og erhvervs Nem-id.

4. Sporti

Indtil videre er der 65 betalende medlemmer.

5. Nyt fra DI

Invitation fra DI til informationsmøde omkring de nye regler ved stævner den 24.02.2019. Stine og 

Bente deltager. Elisabeth kommer evt. også med. 

6. Nyt fra udvalg

Cafeteriaudvalget har spurgt om, der er flere arrangementer, hvor vi har brug for cafeteria end 

Sydjysk Mesterskab. Stine har meldt tilbage, at vi afventer og giver besked efter Nytårskuren.

7. Klubmesterskab

Der er fastsat dato 18.-19.05.2019

Elisabeth har spurgt dommerne, om de kan komme.



8. Udvalg ?

Vi regner ikke med at kunne lave udvalg på Nytårskuren, så vi tænker hvert bestyrelsesmedlem får 

en tovholder funktion på de aktiviteter, der skal arrangeres.

9. Nytårskuren

7 tilmeldte ud over os

Ragnhild køber champagne og Bente køber sandwich

10. Retningslinjer fra DS

Dorthe kommer med retningslinjerne omkring udbetaling af udlæg

11. Dato for næste møde

18.02.2019 kl. 19 hos Ragnhild 

12. Evt. 


